



PROTOKOLL

Distribution	Möte	Protokoll nr.	
Styrelse, verksamheter, valberedning, revisorer, klubbstuga	Styrelsemöte	10/17	
	Sammanträdesplats	Datum och tid	
	Studieförbundet	6/11-17 Kl18:00	
NÄRVARANDE	MEDELAT FÖRHINDER		
Ordf. Anders Augustson, Kassör Anna-Carin Mellander, Sekr. Malin N Ögren, Thomas Gustafsson, Vice Ordf. Mari Lundstedt	Linda Jonsson, Anette Westerlund		
	FRÄNVARANDE		
		Åtgärdas av	Färdigt
§94 Öppnande	Ordf. öppnar mötet		
§95 Justerare	Mötet väljer Mia Lundstedt		
§96 Dagordning	Godkänns Bilaga1		
§97 Valberedning/ Revisorer	<p>Ungdomsverksamheten behöver inte vara en egen sektor och ha en egen ansvarig. Vi fortsätter nästa år som vi gjort under året 2017. För att klubben ska få kommunalt bidrag krävs att vi har aktiva medlemmar mellan 7-25år och att dessa är med på 20st sammankomster året innan dvs man får bidrag i efterskott. Viktigt blir att ungdomssatsningen för närvarolista på deras sammankomster så vi kan söka bidrag nästa år.</p> <p>Utställningsansvarig utbildning är de någon som kan vill gå den. Hur ska vi tänka om utställning i framtiden? Styrelsen undersöker möjligheter. Vi pratar också om möjligheten att Återgå till Sektorsansvariga i styrelsen för att öka informations flödet till styrelsen</p>		
§98 Föregående Protokoll	Godkänns och arkiveras		



		Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
		Styrelsemöte	10/17	6/11-17 Kl18:00	
§99 Ekonomi	<p>Kassa: 407kr Bankkonto 12 132,45kr Placeringskonto 120 000kr Resultat plus 10 213,38kr Bilaga2 Malin N Ögren och Thomas Gustafsson lämnar rummet. Beslutas att klubben betalar resa för de som ska gå L1 i Östersund. Kostnad 925kr. De som åker är Thomas Gustafsson, Malin N Ögren och Linda Jonsson.</p>			Åtgärdas av	Färdigt
§100 Skrivelser	<p>Agility. Vi läser igenom beslutet från SAgIK och beslutar att kalla Agilityansvarig samt de som blivit anmälda till ett möte snarast möjligt. Vi vill fortsätta framåt hur gör vi de? Agilitytävlingen bör genomföras nästa år. Har straffet varit för hårt från Agility Sverige. Vi pratar också om hur viktigt de är med kommunikation när ngt sådant här inträffar. FB inlägget om detta bör tas bort. Ordf. kontaktar Helena Hägglund och pratar med henne</p>				
§101 Till Medlems möte	<p>Agility Belysning Uthyrning till deltagare Oringen 2018. Rum och husvagnsplatser.</p>				
§102 Nästa Möte	<p>14 Januari 2018 klockan 15.00</p>				



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	Styrelsemöte	10/17	6/11-17 Kl18:00	
§103 Övriga Frågor	Högtryckstvätt behövs de till klubben Mia Lundstedt har en som hon tar upp som vi får. De trasiga sommarbordet får eldas. Sophämtningen är numera flyttad till Fredagar udda vecka. Klubbens övernattningsrum är uthyrda till oringen 2018 ska vi hyra ut även till husvagnar? Vi skulle rymma ca 14 vagnar men då utan el. Vår anläggning klarar inte fler är 2 vagnar med el anslutna till garaget		Åtgärdas av	Färdigt
§104 Mötets Avslut	Mötet avslutas 19.37 Ordförande tackar valberedningen för deras deltagande.			

Ordförande: Anders Augustsson

Sekreterare: Malin N Ögren

Justeras:

Justeras: